保 证 书
 Intellectual Property Right Guaranty

作为中国科学院金属研究所（以下简称金属所）的研究生、博士后、联合培养研究生，我保证做到：
As a graduate student, (postdoctoral student or joint-training graduate) studying in the Institute of Metal Research, Chinese Academy of Sciences (hereafter called IMR) I pledge to observe following Chinese laws laid by the government and regulations laid by IMR and by CAS.

1. 严格遵守国家的法律法规，遵守中国科学院及金属所的各项规章制度，服从管理。
I observe strictly the laws and regulations laid by Chinese government, IMR, and CAS, and act accordingly.

2. 不得将金属所的技术成果及技术资料擅自公开或出让，在毕业、出站、合培结束、退学或其它原因离开金属所时，主动将所有样品、实验记录本、工作报告及数据资料等交给导师或所内有关部门。
I will never disclose or transfer any of IMR technological achievements, data or other information without permission. I will return actively all research samples, experiment data notebooks, working reports and tech. data information and so on to my tutor or to the laboratory concerned before leaving IMR.

3. 在离开金属所后，不得非法使用在金属所工作、学习期间的技术成果和资料，不得侵犯金属所的技术经济权益。
I will never use any technological achievements and data gained during my work and study in IMR without permission and never infringe IMR technological and economic rights even if I leave or graduate from it in the future. 

  同时我认真阅读并完全理解《中国科学院保护知识产权的规定》，我同意恪守规定中的各项条款并保证维护中国科学院金属研究所的知识产权的合法权益。
Meanwhile, I will carefully read and try to understand completely the Regulations of Protection of Intellectual Property Rights laid by CAS. I fully agree with those laws and regulations above and try my best to protect the lawful rights of intellectual properties of IMR, CAS in the future. 
    如违反上述规定， 我自愿接受经济处罚和行政处分，直至承担法律责任。                              

I will be responsible for accepting any punishments such as economic punishment, administrative disciplinary measure and even law obligations if I break above rules.
保证人（签名）：                    年    月    日
Signature of guarantor                        Date/month/year

